
Protokół Nr 34/2022

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim w dniu 5 stycznia 2022r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID-19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1. Zdzisław Grzeca - Przewodnicz4cy;
2. Barbara Szlezer - Członek;
3. ZdzisławSzwarc-Członek;
4. Janusz Tomas - Członek;

Nieobecni:

1. Tobiasz Świniarski - Z-ca Przewodnicz4cego;
2. Artur Juhnke - Członek.

oraz zaproszeni goście:

1. Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Franciszek Lesinski ;

2. Sołtys Sołectwa Włościbórz - Antoni Barłóg;

3. Mieszkaniec Włościborza, który złożył petycję.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Grzeca, który po
powitaniu zebranych zaproponował następujący jego porz4dek:

1. Otwarcieposiedzeniaiprzyjęcieporz4dku;
2. Rozpatrzenie petycji mieszkańca Włościborza;
3. RozpatrzeniewnioskuradnegoDolnego;
4. Opracowanie sprawozdania z prac Komisji za 2021r.;
5. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
6. Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porz4dek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.
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Ad.2 i Ad.3. Pan Tomas stwierdził, że punkt 2 i 3 dotyczą te?j samej sprawy (budowa
drogi relacji Trzciany - Włościbórek - Włościbórz), ponadto jego zdaniem pismo
wskazane jako petycja jest w rzeczywistości wnioskiem po projektu przyszłorocznego
budżetu. Dlatego też ten wniosek powinien być skierowany do merytorycznych Komisji
Rady Miejskiej tj. Komisji Budżetu i Komisji Rolnictwa. Wobec powyższego
zauważył, że Komisja Skarg, Wniosków i Pety cji mnie ?jest kompetentna do rozpatrzenia
tego wniosku.

Pan Grzeca powiedzial że zgadza się z twierdzeniem Pana Tomasa. Przypomniał, że
mieszkaniec Włościborza napisał pismo, które nazwał petycją, powołał się w nim na art.
2 pkt. 1 ustawy o petycjach. Zaznaczył, że art. 3 tej ustawy stanowi, że o tym, czy pismo
jest petyc3ą decyduje treść ż4dania, a nie jego forma, a treść żądania jest wnioskiem,
tożsai'nym z wnioskiem złożonym przez sołtysa Sołectwa Włościbórz i przez radnego
Dolnego. Zaznaczył, że zarówno ten wniosek, jak i wniosek radnego Dolnego nie są
wnioskami w rozumieniu art. 241 Kodeksu postępowania administracyjnego wobec
powyższego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie jest kompetentna do ich
rozpatrzenia. W związku z powyższym zaproponował, aby te dwa tożsame wnioski
zostały przekazane wg kompetencji do rozpatrzenia przez Burmistrza.

Zasugerował, aby w piśmie do Burmistrza zaznaczyć konieczność uregulowania statusu
prawnego tej drogi, która przebiega częściowo na gruntach prywatnych i na gruntach
Lasów Państwowych. Dodał, że budowa odcinka tej drogi od Trzcian w kierunku
składowiska odpadów we Włościbórku będzie realizowana już w tym roku, także będzie
realizowana w tyi'n roku wymiana nawierzchni we Włościborzu w stronę kościoła. Jego
zdaniem należy zasugerować, aby do projektu budżetu na kolejny rok przy3ąc
wykonanie dokumentacji na budowę całości wnioskowanej drogi oraz aby jeszcze w
tym roku uregulować prawny status drogi. Pani Szlezer stwierdziła, że wykonanie tej
drogi powinno się uznać za priorytet, była już wnioskowana na kadencję 2014 - 2018,
ponadto uzyskała akceptację komisji Rady Miejskiej. Pan Szwarc powiedział, że
wnioski o budowę tej drogi należy zrealizować.

Mieszkaniec Włościborza stwierdził, że ta droga powinna zostać uznana za priorytet,
należy uporządkować jej status prawny, przygotować dokumentację oraz stopniowo w
miarę możliwości realizować jej wykonanie. Sołtys Sołectwa Włościbórz opowiedział
się za opracowaniem dokumentacji na tą drogę, i realizowaniem w kolejnych latach jej
wykonania. Przypomniał, że część drogi znajduje się na gruntach leśnych i gruntach
prywatnych, należy więc na pocz4tek uregulować jej status prawny, a potem realizować.

Komisja jednogłośnie stwierdziła, że pismo mieszkańca Włościborza nie jest petyc3ą,
lecz wnioskiem, ale nie w rozumieniu art. 241 Kodeksu postępowania
administracyjnego. W związku z tym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie jest
kompetentna do jego rozpatrzenia. Wobec powyższego Komisja postanowiła, że
przekaże wniosek mieszkańca Włościborza oraz tożsamy wniosek radnego Dolnego w
sprawie budowy drogi do Burmistrza z odpowiednim uzasadnieniem.
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Ad.4. Komisja opracowała i jednogłośnie zatwierdziła sprawozdanie ze swoich prac za
2021r.

Ad.5. Komisja zatwierdziła ?i ednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia
w miesiącu grudniu 2021r.

Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porz4dku obrad
Przewodnicz4cy zakończył posiedzenie.

Komisja w składzie:

1. Przewodnicz4cy -ZdzisławGrzeca

2. Członek - Barbara Szlezer

3. Członek-ZdzisławSzwarc

4. Członek - Janusz Tomas.
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Tomasz Dix
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